



Registration Opens for CEN 120 km National Day Cup Emirates International Endurance Village



Date: 27th November 2022



***** ANNOUNCEMENT *****

Participants in the endurance ride that will be held at the Emirates International Endurance Village for the 2022-2023 season will be registered through the EIEV registration system on www.eiev.ae

Dear Owners / Trainers / Riders and All concerned

REGISTRATION OPEN on Date : Nov. 15, 2022, Time Open : 9:00 AM

Date of Ride	Ride	Registration End Date
27-11-2022	National Day Cup CEN 120km	Nov 21 @1:00 PM

Note :

1. Entry is limited to 4 horses per stable.
2. Acceptance of the entries will be notified once all entries received, validated, approved. You will get a notification of the approved entries.
3. Entries for the 120 km ride is limited to eligible UAE National athletes and eligible resident foreign athletes hosted by UAE NF. <https://uaeerf.ae/en/GetAnnouncement?Id=192>

If you have any questions regarding registration, please contact us **+971 56 3338562** or email registration@eiev.ae

فتح باب التسجيل لسباق كأس اليوم الوطني لدولة الإمارات العربية المتحدة 120 كم

بتاريخ 2022-11-27



***** إعلان *****

سيتم تسجيل المشاركين في سباقات القدرة التي ستقام في قرية الإمارات العالمية للقدرة لموسم 2022-2023 من خلال نظام التسجيل الخاص بالقرية على www.eiev.ae

السادة المالك والمدربين والفرسان وكافة المعنيين المحترمين
يبدأ التسجيل : الثلاثاء الموافق 15 شهر نوفمبر 2022 الوقت: الساعة 9:00 صباحاً

موعد اغلاق التسجيل	السباق	تاريخ السباق
يفغل الساعة 1:00 ظهرا بتاريخ 21 نوفمبر	سباق كأس اليوم الوطني لدولة الإمارات العربية المتحدة 120 كم	2022/11/27

علمأً أن:

1. علماً أن التسجيل محدد بـ 4 خيول لكل إسطبل .
 2. سيتم إخبار قبول التسجيل بمجرد استلام جميع المشاركين، والتحقق من صحتها.
 3. التسجيل لسباق 120 كم مقتصر على الفرسان الإماراتيين المؤهلين والفرسان الأجانب المقيمين في الدولة والمؤهلين شريطة أن يكون اتحاد الإمارات للفروسية والسباق هو الاتحاد المضيف لهم.
- <https://uaeerf.ae/en/GetAnnouncement?Id=193>